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 ZÁPIS 

ze řádného zasedání představenstva ASBS ČR 

 

 
Datum   : 9.září 2004 

Čas   : 09,30 

Místo zasedání : Hotel Zámek, Velká Bystřice - Olomouc 

Účast   : Dle prezenční listiny – členové představenstva ASBS ČR 

Hosté : JUDr.Vladimír Laucký, Dobroslav Janko, Členové a hosté KP 

Olomouckého kraje (zpráva o činnosti) 

 

Program: 

 

1. Zahájení  

a. zpráva z jednání presidia ze dne 08.09.2004 

b. zpráva o činnosti presidia a sekretariátu ASBS ČR od minulého zasedání 

představenstva 

 

2. Vyhodnocení stavu a účinnosti internetových stránek ASBS ČR - připomínky 

 

3. Založení Unie a stav jednání 

 
4. Plán a zajištění studia na UTB ve Zlíně na rok 2004/2005 

 

 

SPOLEČNÝ OBĚD – 12.00 hod. 

 

 

5. Zpráva o stavu Krajské pobočky ASBS ČR Olomouckého kraje  –  Vlastimil Klajbl 

 

6. Předání konkrétních projektů servisních výstupů ASBS ČR vůči členským firmám, 

návrh na úpravu finančního rozpočtu – Miloš Světlík, R. Bayer (úkol z květnového 

zasedání) 

 

7. Různé 

 

8. Závěr 
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      Průběh zasedání: 

 

 1. Zahájení, zpráva z jednání presidia a činnost ASBS ČR od minulého zasedání 

  

V úvodu jednání JUDr.Kameník přivítal členy představenstva a konstatoval, že dle 

prezenční listiny je zasedání usnášeníschopné. 

Dále seznámil představenstvo s úmrtím p.Prokopiuse, majitele členské firmy ASBS 

ČR. Rodině byla jménem asociace zaslána kondolence. 

Členové představenstva byli dále vyzváni k prostudování programu zasedání a 

k navržení případných změn. Žádné změny nebyly předloženy. JUDr.Kameník požádal o 

přednostní projednání hospodaření sekretariátu asociace, z důvodu časové vytíženosti 

pí.Polákové (účetní ASBS ČR). Poslední stav účtu je 88 000 Kč. Všechny pohledávky vůči 

asociaci byly zaplaceny s výjimkou členského příspěvku CoESS. Tato platba byla odložena 

z důvodu vzniku Unie, pokud CoESS na jednání v Madridu uznají existenci Unie, bude 

provedena platba vůči Security Clubu (poloviční úspora celkové výše příspěvku).  Váznou 

platby od KPKB, bude podána žaloba pro nedodržení splátkového kalendáře. 

Dále JUDr.Kameník přednesl návrh na novelizaci příspěvkového řádu ASBS ČR 

(termín a způsob stanovení výše příspěvků, termín plateb příspěvků apod.). Novelizovaný 

příspěvkový řád je k dispozici na webových stránkách asociace. Součástí vystoupení 

JUDr.Kameníka bylo zdůraznění nutnosti platební kázně členů. Pokud nebudou finance na 

činnost asociace a na schválené akce, ztrácí existence ASBS ČR smysl. 

Účetní asociace pí.Poláková ve svém příspěvku požádala členy o uvedení IČ ve 

variabilním symbolu platby, pro usnadnění identifikace plátce. Pokud je provedeno víc plateb 

najednou, je třeba uvést, čeho a kterých měsíců se platby týkají, protože nedoplatků je mnoho. 

V rámci diskuse k tomuto bodu požádal p.Klajbl sekretariát asociace o intenzivnější 

informování krajských poboček ohledně neplatících firem.  Bylo přislíbeno.  

Následovala diskuse ke způsobu financování krajských poboček. JUDr.Kameník 

požádal představenstvo, aby toto téma bylo přesunuto na příští zasedání, na kterém bude řešen 

také rozpočet. 

Dále JUDr.Kameník informoval představenstvo o včerejším jednání presidia. Byla 

projednána smlouva o podpoře vzdělávání a zvyšování profesní kvalifikace v oboru 

„Bezpečnostní technologie, systémy a management“ s UTB  Zlín , která je předmětem 

samostatného bodu dnešního jednání (bod č.4). Stejná situace je i v případě bodu jednání, 

týkajícího se založení Unie soukromých bezpečnostních služeb České republiky (bod č.3). 

Dalším bodem jednání presidia byl návrh na pilotní projekt přípravy certifikace 

kvality ISO 9001. Projektu by se mělo zúčastnit zhruba dvacet členských firem (cena 

přípravné fáze agentury s počtem zaměstnanců do 50 lidí je 19 000). Dále JUDr.Kameník 

zdůraznil tři základní výhody certifikace – přístup ke státním zakázkám, kontakt s manažery 

zahraničních firem a získání přehledu o dění ve vlastní firmě. Jiný způsob prezentování 

kvality řízení nebude považován za věrohodný. Upozornil na skutečnost, že CI ČAP má 

tendenci stát se jediným certifikátorem kvality. Na včerejším jednání presidia byly navrženy i 

další možnosti získání certifikace, v rámci kterých byli požádáni zástupci UTB o zjištění 

podmínek certifikace prostřednictvím jejich auditorů, JUDr.Vyorálek byl požádán o navázání 

kontaktu s ing.Urbanem (CI ČAP) za stejným účelem a p.Klajbl nabídl zprostředkování 

kontaktu a vytvoření nabídky od firmy, která pro něj v současné době tuto problematiku 

zpracovává. JUDr.Kameník vyzval představenstvo ke zvážení, zda je pro členy asociace 

přínosné mít ISO 9001, pokud ano, pak bude třeba rozhodnout, kterou z navržených možností 

zvolit.  
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Dále JUDr.Kameník informoval představenstvo, že vicepresident pro členské otázky 

p.Strnad má v současnosti osobní problémy a nemá čas věnovat se krajským pobočkám. 

Z tohoto důvodu se doposud neuskutečnil pokus o obnovení činnosti pobočky v Ostravě a 

vyřešení problémů pobočky v Plzni. Z následné diskuse vyplynulo, že plzeňská pobočka 

přestává fungovat, předseda krajské pobočky není k dosažení a neplatí za svou firmu. Byl 

požádán p.Tomáš Hněvsa, aby zmapoval situaci  (prostřednictvím dostupných informačních 

zdrojů, např. webových stránek) a zprostředkoval kontakt s předsedou plzeňské pobočky 

p.Babničem, eventuálně se přímo pokusil o nápravu současného stavu. O výsledku své mise 

bude informovat příští představenstvo.  

 

   

 

2. Vyhodnocení stavu a účinnosti internetových stránek ASBS ČR 

 

O stavu a účinnosti internetových stránek ASBS ČR informoval představenstvo 

JUDr.Kameník (zápisy přístupné pomocí uživatelského hesla, volně přístupné články, 

směrnice, stanovy, seznamy členů apod.). Představenstvo vzalo informaci na vědomí bez 

dalších připomínek.  

 

 

  

3. Založení Unie a stav jednání 

 

 JUDr.Kameník informoval představenstvo o prvním zasedání Unie soukromých 

bezpečnostních služeb České republiky, které se uskutečnilo 18.8.2004 v Praze. Za asociaci se 

zúčastnili JUDr.Kameník, p.Kříž a p.Hněvsa, za Security Club p.Zapletal a p.Kuník. Zápis 

z jednání byl předložen k nahlédnutí. Oficiální datum založení Unie je 1.7.2004 podpisem 

presidentů ASBS ČR a Security Clubu. V současnosti ještě probíhá proces registrace. Sídlo 

Unie nebude v prostorách sekretariátu ASBS ČR, protože majitel objektu nedal potřebný 

souhlas. Security Club zařídil sídlo na adrese Žitná 52. Všechny příslušné doklady o založení 

Unie budou prostřednictvím p.Hněvsy předloženy na nejbližším zasedání CoESS. 

 Dále JUDr.Kameník informoval o chystaném založení Technické normalizační 

komise, (připomínkové místo při Evropské unii). V každém státě existuje k posouzení 

konkrétního návrhu pouze jedna tato komise, její existenci schvaluje Český normalizační 

institut, komise vzniká za účelem připomínkování určitého technického návrhu (např. 

provozování pultů centralizované ochrany), po ukončení připomínkového řízení komise 

zaniká.  Tento úkol v rámci Unie připadne ASBS ČR. JUDr.Kameník navrhuje za předsedu 

komise vicepresidenta p.Kříže, který by měl při řešení úkolů komise k dispozici pomoc 

odborníků z Etické komise asociace. Dalším bodem spolupráce je vytvoření komise při Svazu 

průmyslu (záležitost Security Clubu), jejím prvním úkolem bude připomínkování chystaného 

nového Zákoníku práce (naše připomínky budou shromažďovány etickou komisí, 

představenstvo konkrétně navrhuje JUDr.Nováčka a JUDr.Koubu). 

 Jedním z bodů, které vyplynuly z jednání Unie, je nutnost eliminace skupin, které 

vystupují z pozice představitelů komerční bezpečnosti, aniž by k tomu vlastnili jakýkoli 

mandát. K tomu účelu je nutné získat pokud možno přesné informace o našich vlastních 

členech, aby náš mandát byl jasně prokazatelný. Za tím účelem bude členům asociace 

rozeslán dotazník, obsahující evidenční údaje člena, počet zaměstnanců a hrubý roční obrat. 

Dotazník bude zároveň sloužit pro kontrolu stanovení členských příspěvků. Představenstvo 

s předloženými návrhy souhlasí. 
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 Dalším bodem jednání Unie bylo plánované zřízení Rady bezpečnostního průmyslu, 

pravděpodobně z iniciativy Security Clubu. Představenstvo dospělo k názoru, že ASBS ČR by 

měla být členem Rady a zúčastňovat se jejího zasedání (delegován president JUDr.Kameník). 

 

 

4. Plán a zajištění studia na UTB ve Zlíně na rok 2004/2005 

 

  V úvodu projednání tohoto bodu informoval JUDr.Kameník představenstvo o 

ukončení tříletého bakalářského studia s tématikou Bezpečnostní technologie, systémy a 

management (dokončilo devět ze třiceti studentů). ASBS ČR je garantem tohoto studia, z toho 

důvodu se JUDr.Kameník zúčastnil závěrečného ceremoniálu, na kterém se asociace 

prezentovala dotací ve výši 5 000 Kč. Zároveň byla podepsána Smlouva o podpoře vzdělávání 

a zvyšování profesní kvalifikace v oboru „Bezpečnostní technologie, systémy a management“ 

s UTB  Zlín, smlouvu podepsal president ASBS ČR a děkan university. JUDr.Kameník 

seznámil představenstvo s obsahem smlouvy. 

  JUDr.Vladimír Laucký seznámil představenstvo se zaměřením a organizací studia 

bezpečnostní technologie na Univerzitě Tomáše Bati ve Zlíně. 

  Vicepresident pro propagaci a PR p.Světlík požádal o umístění tabule se seznamem 

členů asociace (byla prezentována na ISET) v prostorách školy. JUDr.Laucký souhlasí. 

 

 

5. Zpráva o stavu Krajské pobočky ASBS ČR Olomouckého kraje 

  

 Zprávu o činnosti Krajské pobočky ASBS ČR Olomouckého kraje podal 

představenstvu její předseda p.Vlastimil Klajbl.  

 Zprávu shrnul a okomentoval JUDr.Kameník. Po krátké diskusi vzalo představenstvo 

zprávu o činnosti olomoucké pobočky na vědomí.  

 

 

6. Předání konkrétních projektů servisních výstupů ASBS ČR vůči členským firmám 

 

 K tomuto bodu podal informaci vicepresident pro propagaci a PR p.Světlík. Celá 

problematika se dá shrnout do dvou základních bodů – zvýšení prestiže ASBS ČR a zlepšení 

servisu vůči firmám. Konstatoval, že v současné době můžeme dělat pouze to, na co máme 

peníze. Zásadní změny typu placeného tajemníka, případně placené servisní firmy, která by se 

o tuto problematiku starala, by vyžadovaly přesun peněz z jiných aktivit asociace, jako jsou 

CoESS, podpora vzdělávání na UTB apod. Získání prostředků pro tuto problematiku bude pro 

příští období vhodné zvážit při sestavování rozpočtu na rok 2004. 

 Přednesenou informaci shrnul a okomentoval JUDr.Kameník. Představenstvo vzalo 

informaci na vědomí. 

 

 

7. Různé 

  

 JUDr.Jiří Kameník uvedl bod týkající se přijetí nového člena a předal slovo 

p.Světlíkovi. Jedná se o staronového člena – firma Jaroslav Štefek PPaBS (pražská 

poradenská a bezpečnostní služba). Pobočka Praha přihlášku doporučuje, představenstvo 

přijetí jmenované firmy jednohlasně odsouhlasilo. 
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 Dalším zájemcem o členství v asociaci je firma AZ Security Group s.r.o. s působností 

v Praze. Pražská pobočka přijetí doporučuje. Majitelé se z organizačních důvodů nemohli 

dostavit, takže představenstvo bere přihlášku na vědomí, k přijetí dojde až za přítomnosti 

majitelů agentury. 

 JUDr.Jiří Kameník přednesl oficiální stížnost krajské pobočky Praha na nekorektní 

postup agentury DI Seven při získávání zakázek. Po diskusi představenstvo přijalo návrh na 

vyjádření v tom smyslu, že přímý zásah proti zmíněné agentuře není z právního hlediska  

možný. JUDr.Kameník doporučuje v příštím roce dokončení projektu Nahý vrátný ve 

spolupráci se Security Clubem. Tento soubor dokumentů potom může být použit na ochranu 

seriozních bezpečnostních agentur. 

 Při minulém zasedání představenstva byla přednesena stížnost na neoprávněné 

používání loga ASBS ČR (chráněné ochrannou známkou) firmou p.Zadražila (bývalého člena 

asociace). Na základě rozhodnutí představenstva byl p.Zadražilovi jménem asociace odeslán 

dopis se žádostí o nápravu nelegálního stavu. K odstranění loga doposud nedošlo, firma se i 

nadále prokazuje certifikátem ASBS ČR. Na základě předložené fotodokumentace bylo 

konstatováno, že certifikát má platnost pro rok 2002, jeho prezentace není postižitelná, je 

pouze neetická. Používání loga postižitelné je, ovšem pouze v případě prokazatelného 

neoprávněného používání. 

 V rámci dalšího jednání navrhl p.Klajbl provést kontrolu výše příspěvků u všech členů 

asociace (srovnáním odváděných příspěvků, výše hrubého obratu, uvedené v členském 

dotazníku, eventuálně ještě s dalším dostupným zdrojem – internet apod.).  

 Dále proběhla diskuse k neplatičům a k nefungující ostravské pobočce. JUDr.Kameník 

po uzavření diskuse konstatoval, že největší problém s neplatiči spočívá v neochotě navázat 

komunikaci, takže telefonáty a písemná upozornění nejsou účinná. Tlak musí vyvinout 

příslušná krajská pobočka. Co se týče nefungující ostravské pobočky, nejvhodnějším řešením 

je uspořádat v Ostravě jedno z prvních zasedání představenstva asociace v příštím roce. 

  

 

 

8. Závěr 

 

 Závěrem president asociace JUDr.Jiří Kameník poděkoval členům představenstva za 

aktivní účast na zasedání. Příští zasedání představenstva se uskuteční v listopadu, pořadatelem 

je tentokrát středočeská pobočka. 

 

 

 

 

Zapsal: Dobroslav Janko 

 


